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PER A CIU 
 
Benvolgut Senyor, 
 
M'ha sorprès enormement el seu article al darrer Pont d'Esplugues (núm. 
173 Abril del 2009) perquè, tot i coincidir amb vostè en pensar que el que 
va passar al ple del 18 de Març passat és un atac contra la democràcia, 
crec que en el seu escrit intenta equivocar a la ciutadania al valorar que 
l'Alcaldessa i el Primer Tinent d'Alcalde es "quedaven bloquejats" davant 
I’entrada del grup de persones que de forma violenta van provocar la 
suspensió del ple. Sincerament penso que en cap cas va haver-hi 
bloqueig, sinó seny i saber fer, tot parlant amb els portaveus dels 
diferents grups municipals per consensuar quines eren les mesures que 
calia prendre. És evident que cal fer front a aquells que utilitzen la 
violència per intentar imposar les seves idees, però és molt clar també, 
almenys per mi, que en aquell moment és prioritari garantir la seguretat 
dels ciutadans i ciutadanes assistents al ple, regidors i regidores, i 
personal de l'Ajuntament. Al contrari del que vostè descriu en el seu 
article, crec que la ràpida i serena actuació de I'Alcaldessa va estar a 
l'alçada de les circumstàncies, tot evitant mals majors. Per altra banda, 
estic convençut que si s'escau alguna actuació contra les persones que 
van provocar la suspensió del ple, l'Ajuntament, amb la lIei a la ma, tirarà 
endavant les accions que procedeixin. 
 
Però el que em sembla més greu i menyspreable del seu article és la seva 
voluntat de treure profit polític d'aquest incident, davant del qual els 
demòcrates 
hauríem de manifestar unitat i recolzament. No entenc com el seu grup 
municipal, després de signar la declaració institucional que també surt 
publicada al Pont, intenta per altra banda enganyar i confondre a la 
ciutadania amb una interpretació dels fets molt esbiaixada de la realitat. 
Em sembla contradictori i incoherent. 
 
Així doncs, lIegint la interpretació dels fets que vostè fa al seu article, Ii 
vull preguntar: 
 
1.- Davant la situació esdevinguda, amb les persones que intentaven 
parar el ple dins del saló de plens i de l'Ajuntament, vostè hagués optat 
per trucar a les forces de seguretat públiques per a que desallotgessin 
l'Ajuntament amb la conseqüent "batalla campal" que s'ha hagués 
produït? Realment considera que aquesta hagués estat la millor opció per 
I'interès de tothom? 
 
2.- Significa el seu article a la revista "El Pont” que el grup municipal de 
CIU es desmarca de la necessària unitat d'acció davant dels violents? 



Pensa donar recolzament a l'equip de govern en les mesures que prengui 
en aquest sentit? 
 
Bé, la principal crítica que des de Convergència i Unió fèiem a l’article del Pont 
del mes passat era el bloqueig que el govern municipal va tenir davant la 
situació que es va viure. La prova d’aquest bloqueig va ser el fet que el nostre 
grup fos el primer grup en dirigir-se a l’Alcaldessa i al primer tinent d’alcalde en 
veure que ni entre ells prenien cap decisió. És més, el primer que vam reclamar 
a l’Alcaldessa era que es posés en contacte amb el cap de la policia perquè li 
donés explicacions, perquè es va quedar aturada sense prendre cap decisió, i la 
resposta a la nostra pregunta de perquè no contactaven amb el cap de la 
policia va ser la consulta a la resta de partits per veure què es feia en aquell 
moment. Curiós és que quan les coses van bé, l’Alcaldessa no acostuma a 
consultar a l’oposició res, però quan hi ha una situació irregular no reacciona, i 
això tampoc és. 
 
Per altra banda, des de Convergència i Unió, sempre hem donat suport al 
govern municipal davant les situacions que han provocat atacs al nostre sistema 
democràtic. Pot comprovar que sempre hem signat les declaracions 
institucionals en pro dels valors democràtics, però si el Partit Socialista es va 
quedar curt actuant davant el bloqueig, donat el bloqueig dels seus màxims 
representants, cal que assumeixin el seu bloqueig i la seva responsabilitat, i en 
cap cas això suposa anar enrere, al contrari, volem anar endavant i més 
endavant del que es va anar. 
 
Esperem doncs haver aclarit la inquietud que plantejava el Sr. Emilio Vidal, i des 
de Convergència i Unió agraïm que llegeixi els nostres articles. 


